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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: dr. Varga Judit, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A kormány megvizsgálta annak lehetőségét, mit lehet 
tenni a Hermina lakópark befejezetlen beruházásához hasonló esetben annak érdekében, 
hogy a lakások vevői legalább birtokba kerülhessenek a befejezetlen, kifizetett lakásaikban? "

Tisztelt Miniszter Asszony!
 
2016-2017 folyamán közel 270 ember vásárolt lakást a Hermina Center Kft.-től. A cég 2017. 
december 31.-re ígérte a lakások átadását. A vásárlók, mint tulajdonosok be lettek jegyezve. Vis 
majorra hivatkozva a Kft 2018-ban, már nem akarta az ingatlanokat a vásárlóknak átadni, inkább az
eredeti vételárat fizették volna vissza.
A probléma azóta sem került megoldásra, időközben az építési engedélyek lejártak.  A jelenlegi 
törvények alapján nincsen jogi kötelezettség a beruházás befejezésére. Így a lakások nem kaphatnak
használatbavételi engedélyt. Az vállalat vezetője kijelentette, hogy nem fogja a vásárlóknak átadni a
lakásokat.
 
Várom válaszát az alábbi kérdésben!
 
A kormány megvizsgálta annak lehetőségét, mit lehet tenni a Hermina lakópark befejezetlen 
beruházásához hasonló esetben annak érdekében, hogy a lakások vevői legalább birtokba 
kerülhessenek a befejezetlen, kifizetett lakásaikban? 


